

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden
2. Godkendelse af referat fra møde d. 24.02.2025 – er godkendt og lagt på hjemmesiden
3. Opfølgning på repræsentantskabsmødet – jeg sender referat, når det er godkendt af dirigenten
4. Fordeling af opgaver efter Pernille og Gerts udtræden af bestyrelsen
5. Nyt fra FOU og Skoleområdet, samt nye arbejdsgrupper under FOU
6. Status §18-midler til økonomisk trængte voksne
7. FIR Årshjul
 - Arrangementer 2025
 - Picnic møde (maj ??)
 - Vælgermøde om idrætspolitik (slut oktober)
 - Andre???
 - Synlighed - nyhedsbrev
8. evt
9. dato næste møde

Deltagere: Mogens Daniel Bruun, Kirsten Lauritzen, Jacob Kjeldsen Krarup, Jesper Breitenstein, Martin Brodersen, Annette Ohm (referent)

Afbud: Gregers Bisgaard

Ad. 1 Godkendt

Ad. 2 Referat fra mødet d. 2025.02.24 godkendt

Ad. 3 Opfølgning på repræsentantskabsmødet

- Find beskrivelse af arbejdsgruppen vedr. unge og send til FIR medlemmer - **Annette**

Ad. 4 Fordeling af opgaver efter Pernille og Gerts udtræden af bestyrelsen

- Pernilles opgave familieaktiviteter: Vi udpeger ingen repræsentant, men afventer
- Gerts opgaver:
 - "Personer med varig funktionsnedsættelse" – ligger i FOU, afventer
 - Folkeoplysningsudvalget: Der skal vælges 4 nye medlemmer til foråret. Vi skal sørge for at få nogle repræsentanter, som kan repræsentere idrætten bredt.
 - Hjemmesiden: Jacob påtager sig den. **Annette** kontakter Gert og får ham til at sætte et møde op med Jacob

Ad. 5 Nyt fra FOU og Skoleområdet, samt nye arbejdsgrupper under FOU

- Budget 2025-2026
 - Nedsækering på aktivitetstilskud blev fjernet
 - Lokaletilskud: Ville spare 1Mkr på Værløsehallerne, og en del på andre foreninger, som ejer deres egne lokaler. Besparelsen blev fjernet i 2025, men bliver fastholdt i 2026. Der forhandles med kommunen sammen med spejderne. Spejderne – Sven Krarup og FIR – Gregers og Mogens skal indkalde økonomi udvalget til en gennemgang af lokaletilskudsordningen. FIR og spejderne skal finde andre besparelsesmuligheder
 - Det vil være interessant, hvis man kunne se hvad udgifterne til faciliteterne er, og hvor mange brugere hver facilitet har. **Mogens** spørger Peter Rosgaard.
- Skoleområdet – åben skole puljen. God gang i ansøgningerne. Puls80 ansøgning afvist

- Anerkendelse af frivillige
 - Afholdes d. 2. november kl. 16.00 i Farum Arena
 - Annonceres i Nyt om Furesø, og vi skal have det med i vores nyhedsbrev
 - Møde med 4 unge fra Ungehuset for at få input til indhold
 - Musik, dialoger på tværs, stand-up komiker, mad/drikke
- Arbejdsgruppe om familieaktiviteter
 - Forvaltningen vil undersøge om der er foreninger, der har aktiviteter
- Arbejdsgruppe om personer med varige funktionsnedsættelser
 - Der er indkaldt til et møde i arbejdsgruppen

Ad. 6 Status §18-midler til økonomisk trængte pensionister

- Ingen nye ansøgninger

Ad.7 FIR Årshjul

- Arrangementer 2025 – **Mogens** får datoer
 - Picnic møde (Oles sekretær Rikke Kolin kommer tilbage med en dato)
 - Vælgermøde om idrætspolitik – Rikke Kolin kommer tilbage med dato
 - Heidi Frederikke Sigdal – det vil koste 12.000 kr + moms
 - **3,4,6.11** og 27,28,30.10. Jacob beder Heidi sætte et par krydser i november
 - Andre??
- Synlighed – nyhedsbrev – **Annette** laver udkastet
 - incl referat til repræsentantskabsmøde
 - Ny bestyrelse
 - Vælgermøde
 - Budget
 - Anerkendelse af frivillige d.2.11
 - Udsendes i begyndelsen af maj

Ad. 8 evt. – strategisk plan – **Jacob** kommer med oplæg

Ad. 9 Næste møder

12. juni kl. 17.30